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Inleiding 
In het kader van de Groeiagenda 2030 van de Regio (pijler Bereikbaarheid) en de MIRT-
verkenning A15 in het bijzonder, is het rapport 'Onderzoek sluipverkeer, Drechtsteden' (6 juli 2020) 
opgesteld. 
Dit onderzoek geeft inzicht in: 
- Op welke wegen en in welke omvang is er sprake van sluipverkeer op het onderliggend 

wegennet? 
- Welke wegen zijn geschikt en ongeschikt voor het verwerken van grote hoeveelheden verkeer? 
 
Een van de belangrijkste vragen wordt in dit rapport echter opengelaten:  
Wat is het effect van de verbreding van de A15 (2x2 rijstroken+spitsstrook of 2x3 rijstroken) op 
het onderliggend wegennet? 
 
Vervolg 
Om het voorgaande onderzoek verder te brengen wordt er een voorstel tot vervolgonderzoek 
gedaan.  
Het vervolgonderzoek moet inzicht geven in twee zaken:  
1. Wat is het effect van de verbreding van de A15 (2x2 rijstroken+spitsstrook of 2x3 rijstroken) 

op het (sluip)verkeer op het onderliggend wegennet in de regio? 
2. Op welke manier kunnen de gekozen sluiproutes met elkaar verbonden worden? 
 
Het vervolgonderzoek wordt betaald vanuit regionaal budget en de deelnemende gemeenten zijn 
Hendrik-Ido-Ambacht, Alblasserdam, Sliedrecht, Papendrecht en Hardinxveld-Giessendam. Deze 
gemeenten worden in het proces meegenomen voor inhoudelijke en lokale kennis over 
bijvoorbeeld wegen, locaties, routes, overlast etc. Ook de gemeenten Molenlanden en Gorinchem 
worden gevraagd of zij willen meedoen aan dit onderzoek. 
 
De verwachting is dat het onderzoek een doorlooptijd heeft van ongeveer 3 maanden. Met 
verlening van opdracht eind dit jaar is de verwachtte oplevering eind Q1 2021. 
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